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Protokół Nr LXX/2024 

z sesji Rady Miejskiej w Opocznie 

z dnia 27 marca 2024r. 

Ad. pkt. 1. 

Otwarcie obrad. 

Siedemdziesiątą sesję Rady Miejskiej w Opocznie w dniu 27 marca 2024r., która odbyła 

się w sali USC Urzędu Miejskiego w Opocznie otworzył Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

Zbigniew Sobczyk wypowiadając formułę: „Otwieram siedemdziesiątą sesję Rady Miejskiej w 

Opocznie”. 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poinformował zebranych, iż w związku 

ze zmianami podjętymi przez Sejm odnośnie zwiększenia udziału obywateli w procesie 

wybierania, funkcjonowania i kontrolowania niektórych organów publicznych, sesje Rady 

Miejskiej w Opocznie są transmitowane na żywo w Internecie. Transmisja obrad Rady 

Miejskiej odbywa się za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Wiceprzewodniczący sprawdził obecność na posiedzeniu poprzez program e-sesja.  

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.   

 W obradach uczestniczy 19 radnych i Rada Miejska ma prawo podejmować 

prawomocne uchwały. 

Ad. pkt. 2. 

 Przedłożenie porządku obrad. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że porządek obrad został 

doręczony wraz z zaproszeniem na sesję (program e-sesja). Proponowany porządek obrad 

stanowi załącznik nr 2 do protokołu, a wnioskodawcą wniesionych pod obrady projektów 

uchwał jest Burmistrz Opoczna. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedłożenie porządku obrad.  

3. Przyjęcie Protokołów Nr LXVIII i Nr LXIX z sesji Rady Miejskiej w Opocznie VIII 

kadencji. 

4. Programy związane z zapobieganiem bezrobociu – bezrobocie w gminie Opoczno w 

roku 2023. 

5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności międzysesyjnej. 

6. Zapytania i wolne wnioski.  

7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników 

Ochotniczych Straży Pożarnych oraz kandydatów na strażaków ratowników  

Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu gminy Opoczno,   
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b) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opoczno na lata 2024-2040, 

c) zmian w budżecie Gminy Opoczno na rok 2024, 

d) emisji obligacji Gminy Opoczno oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania                      

i wykupu, 

e) zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radnym,  

f) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych w m. Opocznie obr. 6 

stanowiących własność gminy Opoczno (w przedłużeniu ulicy Partyzantów 

pomiędzy ul. Brzozową a Przemysłową),  

g) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości zabudowanej  położonej w Janowie 

Karwickim, stanowiącej własność Gminy Opoczno (dz. 882 z budynkiem 

mieszkalnym i budynkami gospodarczymi),  

h) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentu miasta Opoczna, miedzy ulicami: Partyzantów, 

Graniczną, Jana Pawła II i Świętego Maksymiliana Marii Kolbe,  

i) zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych z mieszkańcami Gminy 

Opoczno,  

j) przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Opoczno na rok 2024.  

8. Roczne sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny oraz potrzeby 

związane z realizacją zadań.  

9. Realizacja Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2023. 

10. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi za 

2023r. 

11. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu kultury fizycznej i sportu za 2023r. 

12. Zamknięcie obrad. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy są propozycje zmiany do porządku obrad. 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – w imieniu Burmistrza prosi o wprowadzenie do porządku 

obrad sesji jako punkt 7a) projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zaciągnięcia 

pożyczki na sfinansowanie zadania inwestycyjnego pn.: „Zakup autobusów elektrycznych dla 

Gminy Opoczno”. 

 Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek w sprawie zmiany 

porządku obrad. 

Rada Miejska głosami: za - 19, przeciw – 0, wstrz. – 0 przyjęła wniosek w sprawie 

wprowadzenie do porządku obrad sesji jako punkt 7a) projektu uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie zaciągnięcia pożyczki na sfinansowanie zadania inwestycyjnego pn.: 

„Zakup autobusów elektrycznych dla Gminy Opoczno”. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedłożenie porządku obrad.  

3. Przyjęcie Protokołów Nr LXVIII i Nr LXIX z sesji Rady Miejskiej w Opocznie VIII 

kadencji. 
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4. Programy związane z zapobieganiem bezrobociu – bezrobocie w gminie Opoczno w 

roku 2023. 

5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności międzysesyjnej. 

6. Zapytania i wolne wnioski.  

7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie zaciągnięcia pożyczki na sfinansowanie zadania 

inwestycyjnego pn.: „Zakup autobusów elektrycznych dla Gminy Opoczno”. 

b) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników Ochotniczych 

Straży Pożarnych oraz kandydatów na strażaków ratowników  Ochotniczych Straży 

Pożarnych z terenu gminy Opoczno,   

c) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opoczno na lata 2024-2040, 

d) zmian w budżecie Gminy Opoczno na rok 2024, 

e) emisji obligacji Gminy Opoczno oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania                      

i wykupu, 

f) zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radnym,  

g) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych w m. Opocznie obr. 6 

stanowiących własność gminy Opoczno (w przedłużeniu ulicy Partyzantów pomiędzy 

ul. Brzozową a Przemysłową),  

h) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości zabudowanej  położonej w Janowie 

Karwickim, stanowiącej własność Gminy Opoczno (dz. 882 z budynkiem mieszkalnym 

i budynkami gospodarczymi),  

i) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla fragmentu miasta Opoczna, miedzy ulicami: Partyzantów, Graniczną, Jana Pawła II 

i Świętego Maksymiliana Marii Kolbe,  

j) zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych z mieszkańcami Gminy 

Opoczno,  

k) przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Opoczno na rok 2024.  

8. Roczne sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny oraz potrzeby 

związane z realizacją zadań.  

9. Realizacja Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2023. 

10. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi za 

2023r. 

11. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu kultury fizycznej i sportu za 2023r. 

12. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. pkt. 3. 

Przyjęcie Protokołów Nr LXVIII i Nr LXIX  z sesji Rady Miejskiej w Opocznie 

VIII kadencji. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, iż protokoły były wyłożone do wglądu                  

w Biurze Rady Miejskiej w terminie wymaganym Statutem Gminy, jak również zostały 

udostępnione radnym w informatorze programu e-sesja. 

Pyta, czy ktoś z radnych wnosi uwagi do protokołu z obrad LXVIII sesji VIII kadencji 

Rady Miejskiej w Opocznie z dnia 29 stycznia 2024r. 
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Wobec braku głosów w dyskusji Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej przeszedł do 

głosowania i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem protokołu z obrad LXVIII sesji Rady 

Miejskiej w Opocznie VIII kadencji z dnia 29 stycznia 2024r. w wersji przedłożonej.   

Rada Miejska głosami:  za – 19, przeciw – 0, wstrz. – 0,  przyjęła protokół z obrad 

LXVIII sesji Rady Miejskiej VIII kadencji w Opocznie z dnia 29 stycznia 2024r. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Pyta, czy ktoś z radnych wnosi uwagi do protokołu z obrad LXIX sesji VIII kadencji 

Rady Miejskiej w Opocznie z dnia 29 lutego 2024r. 

Wobec braku głosów w dyskusji Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej przeszedł do 

głosowania i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem protokołu z obrad LXVIII sesji Rady 

Miejskiej w Opocznie VIII kadencji z dnia 29 lutego 2024r. w wersji przedłożonej.   

Rada Miejska głosami:  za – 19, przeciw – 0, wstrz. – 0,  przyjęła protokół z obrad 

LXVIII sesji Rady Miejskiej VIII kadencji w Opocznie z dnia 29 lutego 2024r. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Ad. pkt. 4 

Programy związane z zapobieganiem bezrobociu – bezrobocie w gminie Opoczno 

w roku 2023. 

Małgorzata Pantak – Z-ca Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Opocznie – przedstawiła 

prezentację multimedialną. 

Materiał stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Wiceprzewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji głos zabrali: Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Jerzy Pręcikowski, 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Zbigniew Sobczyk, Z – ca Dyrektora PUP w Opocznie 

Małgorzata Pantak. 

Rada Miejska przyjęła informację do wiadomości. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej zaproponował połączenie punktów nr 5 „Sprawozdanie 

Burmistrza z działalności międzysesyjnej” oraz nr 6 „Zapytania i wolne wnioski”. 

Rada Miejska wyraziła zgodę.  

Ad. pkt. 5 i 6 

Sprawozdanie Burmistrza z działalności międzysesyjnej. 

Zapytania i wolne wnioski. 

Dariusz Kosno – Burmistrz Opoczna – przedstawił sprawozdanie za okres od dnia 25 stycznia 

do dnia 22 marca 2024r.  
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Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Wiceprzewodniczący otworzył dyskusję. 

 

Radny Jakub Biernacki: 

- poprosił o przekazanie radnym oraz mieszkańcom harmonogramu prac dotyczących 

prowadzonych inwestycji drogowych na terenie os. Milenijnego oraz  przebudowy targowiska 

w związku ze sprzecznymi informacjami krążącymi po mieście. Prosi również o udostępnienie 

radnym ostatecznego projektu (wizualizacji) dotyczącego przebudowy targowiska; 

- w imieniu mieszkańców domów jednorodzinnych zapytał, dlaczego odpady odbierane są dwa 

razy w okresie letnim, a raz w okresie zimowym; 

- prosi o informację na jakim etapie jest rozpatrzenie wniosku w sprawie nadania nazwy rondu 

Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy; 

- zasugerował, aby przygotować kilka opcji muralu, który ma powstać na jednym z bloków 

przy ul. Kopernika w ramach budżetu obywatelskiego, a następnie pozostawić wybór 

mieszkańcom poprzez ankietę; 

- zapytał, na jakich warunkach można wynająć i do jakiego typu działalności przeznaczone są 

pawilony nad zalewem; 

- zwrócił się z prośbą o zabezpieczenie środków na utworzenie strefy kibica w związku ze 

zbliżającymi się mistrzostwami Europy w piłce nożnej oraz przeprowadzenie rozeznania jakie 

warunki należy spełnić, aby taka strefa powstała; 

- zaproponował przeprowadzenie transmisji online ze spotkania poświęconego tematyce 

mieszkaniowej „Mieszkaj bez długu”, a także uruchomienie infolinii dla osób, które chciałyby 

skorzystać anonimowo z porady. 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Dariusz Kosno. 

Radna Jadwiga Figura: 

- w imieniu mieszkańców prosi o rozpatrzenie wniosku w sprawie utworzenia parku, parkingu 

oraz przejścia dla pieszych w okolicach nowo powstającej przychodni zdrowia na ul. M.C. 

Skłodowskiej;  

- prosi o zainstalowanie monitoringu przy bloku na ul. Piotrkowskiej 59 celem poprawy 

bezpieczeństwa mieszkańców w związku z działalnością, która jest prowadzona w pobliżu; 

- prosi o wyrównanie nawierzchni na ul. Długiej, ul. Przemysłowej oraz podjęcie działań na ul. 

Zakątnej, gdzie posesje zalewane są po intensywnych opadach deszczu; 

- prosi o remont ul. Dalekiej oraz ul. Staropiotrkowskiej (od ul. Szkolnej do Kapliczki); 

- zwróciła się z prośbą o podjęcie działań mających na celu poprawę wizerunku garaży 

znajdujących się za Galerią Inspiro; 

- prosi o ustawienie TOI – TOIA przy placu zabaw na os. Ustronie. 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Dariusz Kosno. 

Radny Tadeusz Brola: 

- w imieniu mieszkańców prosi o wstrzymanie procedury dot. dzierżawy stawu w zabytkowym 

parku w Mroczkowie Gościnnym; 
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- zapytał, kto obecnie zarządza świetlicą wiejską w Mroczkowie Gościnnym.  

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Dariusz Kosno. 

Marek Statkiewicz – radny: 

- zapytał na czyj wniosek została zmieniona lokalizacja wyborów na sołtysa w Wygnanowie. 

Zaznaczył, że wybory zawsze odbywały się w szkole, natomiast teraz odbyły się w świetlicy 

wiejskiej, co według niego nie było dobrym rozwiązaniem ze względu na małą liczbę miejsc 

parkingowych w pobliżu. Zapytał również, gdzie odbędą się zbliżające wybory samorządowe. 

Odpowiedzi udzielił Sekretarz Miasta Janusz Klimek.  

Radna Jolanta Łuczka – Nita:  

- prosi o udzielenie informacji, kiedy dotrą nowe autobusy MPK; 

- zapytała, czy w związku z informacją o rosnącym zadłużeniu mieszkańców zasobu 

komunalnego organizowane były wcześniej jakieś akcje mające na celu pomoc tym osobom;   

- w imieniu twórców rękodzieła sprzedających swoje wyroby na różnego rodzaju kiermaszach 

świątecznych prosi o zniesienie opłaty za możliwość handlu na terenie Miejskiego Domu 

Kultury; 

- prosi o wyrównanie końcówki drogi gruntowej na ul. Lipowej oraz wycięcie zakrzaczeń, a 

także ukończenie odcinka ul. Głogowej; 

- prosi o sprawdzenie lampy znajdującej się na rogu ul. Akacjowej i ul. Świerkowej, która od 

dłuższego czasu nie świeci; 

- zapytała na jakim etapie jest budowa chodnika na ul. Rolnej. 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Dariusz Kosno oraz Sekretarz Miasta Janusz Klimek. 

Tomasz Kopera – radny: 

- prosi o wyjaśnienia dotyczące inwestycji budowy przedszkola przy bloku ul. Kopernika 16; 

- zapytał, czy środki przeznaczone na wymianę oświetlenia są już zabezpieczone na koncie 

gminy i w jakiej wysokości oraz kiedy rozpocznie się ta inwestycja. 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Dariusz Kosno oraz Sekretarz Miasta Janusz Klimek. 

Radna Magdalena Belica: 

- w imieniu mieszkańców wspólnot mieszkaniowych położonych w najbliższym sąsiedztwie 

terenu na którym ma zostać wybudowane przedszkole prywatne, prosi o podjęcie działań 

zmierzających do wykupu tego terenu przez gminę i przekazanie go pod użytkowanie tych 

wspólnot. Ponadto zapytała, czy Gmina Opoczno w czasach kiedy teren miał zostać sprzedany 

przez Spółdzielnię Mieszkaniową otrzymała propozycję wykupu tego gruntu za  

1 zł. Apeluje do Burmistrza , aby gmina zaangażowała się w pomoc mieszkańcom wspólnot; 

- prosi o udzielenie informacji, ile obecnie obywateli Ukrainy przebywa na terenie Gminy 

Opoczno; 

- prosi o udzielenie informacji z czego wynika różnica w planie wydatków i dochodów 

dotycząca cmentarzy oraz targowisk miejskich. 

Odpowiedzi udzielił Sekretarz Miasta Janusz Klimek. 
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Marek Sijer – radny: 

- zapytał na kiedy planowane jest ukończenie inwestycji budowy drogi na stację Opoczno Płd. 

i czy będzie poszerzany parking. 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Dariusz Kosno. 

Aneta Wdówka – radna: 

- zapytała, czy pracownicy PGK w ramach swoich obowiązków są zobligowani do poprawiania 

plakatów wyborczych, które po silnych wiatrach zostały zerwane. 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Dariusz Kosno. 

Andrzej Pacan – radny: 

- po raz kolejny zwrócił się z prośbą o czyszczenie przepustów, rowów oraz przycinkę gałęzi 

przy drogach gminnych. Zasugerował, żeby do tych zadań zatrudnić firmę zewnętrzną ze 

względu na natłok zadań wykonywanych przez PGK; 

- zapytał, czy w ramach projektu na wymianę oświetlenia na terenie gminy w grę wchodzi 

wyłącznie wymiana, czy również budowa oświetlenia; 

- zapytał, kiedy nastąpi budowa boiska przy SP w Bielowicach. 

Odpowiedzi udzielił Sekretarz Miasta Janusz Klimek.  

Mieczysław Wojciechowski – radny: 

- prosi o wykonanie dalszych prac na parkingu przy cmentarzu parafialnym w Libiszowie; 

-  prosi o rozpoczęcie prac celem utworzenia parkingu przy SP w Libiszowie; 

- prosi o wyodrębnienie z budżetu przeznaczonego na inwestycje drogowe kwoty na 

czyszczenie i odmulenie rowów przydrożnych; 

- w imieniu mieszkańców prosi o wycięcie suchej trawy przy poboczu drogi od wiaduktu w 

stronę firmy Remtrak w Libiszowie. Zasugerował, aby teren ten pozyskać w ramach zamiany 

z Gminą Drzewica oddając w zamian teren od skrzyżowania w stronę szkoły w Libiszowie (ok. 

200 – 250 m); 

- zgłosił pękanie nawierzchni drogi w Libiszowie od firmy Remtrak do drogi powiatowej, która 

została wykonana ok. 1,5 roku temu; 

- przypomniał o potrzebie naprawy dachu na świetlicy wiejskiej w Kruszewcu Kol., 

uzupełnienie saidingu oraz rynny przy wejściu. 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Dariusz Kosno. 

Jerzy Pręcikowski – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej: 

- po raz kolejny prosi o naprawę ubytków w nawierzchni ul. Partyzantów od ul. Piotrkowskiej 

do ul. Westerplatte oraz przy wjeździe do szpitala, 

- w imieniu mieszkańców ul. Kopernika 8 oraz wszystkich mieszkańców uczęszczających w 

stronę bazarku prosi o ustawienie znaku zakazu parkowania i postoju lub słupków z 

łańcuchami, aby uniemożliwić parkowanie aut na chodniku przy ścianie tego bloku. 

 

Zbigniew Sobczyk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej: 

- prosi o ukończenie budowy chodnika przy ul. Starzyńskiego. 
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Ad. pkt. 7 

Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie zaciągnięcia pożyczki na sfinansowanie zadania 

inwestycyjnego pn.: „Zakup autobusów elektrycznych dla Gminy Opoczno”. 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały.  

Wiceprzewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku głosów zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały. 

Rada Miejska głosami: za – 13, przeciw - 0, wstrz. – 0, podjęła uchwałę                                         

Nr LXX/804/2024 zmieniającą uchwałę w sprawie zaciągnięcia pożyczki na sfinansowanie 

zadania inwestycyjnego pn.: „Zakup autobusów elektrycznych dla Gminy Opoczno”. 

Uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  

b) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników 

Ochotniczych Straży Pożarnych oraz kandydatów na strażaków ratowników  

Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu gminy Opoczno,   

Dariusz Rzepka – Komendant Straży Miejskiej w Opocznie – przedstawił projekt uchwały. 

Wiceprzewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku głosów zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały. 

Rada Miejska głosami: za – 13, przeciw - 0, wstrz. – 0, podjęła uchwałę                                         

Nr LXX/805/2024 w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków 

ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych oraz kandydatów na strażaków ratowników  

Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu gminy Opoczno. 

Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  

c) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opoczno na lata 2024-2040, 

Magdalena Ślęzak – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały. 

Wiceprzewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji głos zabrali: radna Magdalena Belica, Sekretarz Miasta Janusz Klimek. 

Magdalena Belica – radna – prosi o udzielenie informacji, ilu obywateli Ukrainy zamieszkuje 

obecnie na terenie Gminy Opoczno.  

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Wiceprzewodniczący zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały.  
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Rada Miejska głosami: za – 12, przeciw - 0, wstrz. – 1, podjęła uchwałę                                         

Nr LXX/806/2024 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opoczno na 

lata 2024-2040. 

Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  

d) zmian w budżecie Gminy Opoczno na rok 2024, 

Magdalena Ślęzak – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały. 

Wiceprzewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji głos zabrali: radny Jan Zięba, radna Magdalena Belica, Wiceprzewodniczący Rady 

Miejskiej Zbigniew Sobczyk, Burmistrz Opoczna Dariusz Kosno, Sekretarz Miasta Janusz 

Klimek. 

Magdalena Belica – radna -  prosi o udzielenie informacji z czego wynika różnica w planie 

wydatków i dochodów dotycząca cmentarzy oraz targowisk miejskich. 

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Wiceprzewodniczący zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały.  

Rada Miejska głosami: za – 12, przeciw - 4, wstrz. – 0, podjęła uchwałę                                         

Nr LXX/807/2024 w sprawie zmian w budżecie Gminy Opoczno na rok 2024. 

Uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  

e) emisji obligacji Gminy Opoczno oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania                      

i wykupu, 

 

Magdalena Ślęzak – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały. 

Wiceprzewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji głos zabrali: Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Jerzy Pręcikowski, Skarbnik 

Gminy Magdalena Ślęzak, Sekretarz Miasta Janusz Klimek. 

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Wiceprzewodniczący zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały.  

Rada Miejska głosami: za – 10, przeciw - 6, wstrz. – 0, podjęła uchwałę                                         

Nr LXX/808/2024 w sprawie emisji obligacji Gminy Opoczno oraz określenia zasad ich 

zbywania, nabywania i wykupu. 

Uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  
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f) zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radnym,  

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta -  przedstawił 3 projekty uchwał w tym temacie. 

Poinformował, że w pierwszej kolejności Rada będzie głosowała nad odmową na 

rozwiązanie stosunku pracy z radnym. W sytuacji nie podjęcia tej uchwały przeprowadzone 

zostanie głosowanie nad kolejnymi zaproponowanymi projektami uchwał.  

Wiceprzewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji głos zabrali: radny Tomasz Kopera, radna Magdalena Belica, radna Alicja 

Szczepaniak, radny Jakub Biernacki, Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Zbigniew 

Sobczyk, radny Andrzej Rożenek, Burmistrz Dariusz Kosno. 

 Radny Tomasz Kopera poinformował, iż nie będzie brał udziału w głosowaniu.  

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Wiceprzewodniczący zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały.  

Rada Miejska głosami: za – 5, przeciw - 2, wstrz. – 7, podjęła uchwałę                                         

Nr LXX/809/2024 w sprawie odmowy wyrażenia zgody na odwołanie i rozwiązanie stosunku 

pracy z radnym Rady Miejskiej w Opocznie.  

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  

g) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych w m. Opocznie obr. 6 

stanowiących własność gminy Opoczno (w przedłużeniu ulicy Partyzantów 

pomiędzy ul. Brzozową a Przemysłową), 

Marzanna Wojciechowska – Dyrektor Wydz. Gospodarki Nieruchomościami – przedstawiła 

projekt uchwały. 

 Wiceprzewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku głosów zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały. 

Rada Miejska głosami: za – 15, przeciw - 2, wstrz. – 7, podjęła uchwałę                                         

Nr LXX/810/2024 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych w m. 

Opocznie obr. 6 stanowiących własność gminy Opoczno (w przedłużeniu ulicy Partyzantów 

pomiędzy ul. Brzozową a Przemysłową). 

Uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  

h) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości zabudowanej  położonej w Janowie 

Karwickim, stanowiącej własność Gminy Opoczno (dz. 882 z budynkiem 

mieszkalnym i budynkami gospodarczymi), 
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Marzanna Wojciechowska – Dyrektor Wydz. Gospodarki Nieruchomościami – przedstawiła 

projekt uchwały. 

 Wiceprzewodniczący otworzył dyskusję.  

W dyskusji głos zabrali: radny Jan Zięba, radny Tadeusz Brola, Wiceprzewodniczący Rady 

Miejskiej Jerzy Pręcikowski, radny Andrzej Pacan, Dyr. Wydz. GN Marzanna Wojciechowska.  

Jan Zięba – radny – złożył wniosek formalny w sprawie wycofania z porządku obrad projektu 

uchwały i zawnioskował o przekazanie nieruchomości lokalnej społeczności w celu utworzenia 

świetlicy wiejskiej.  

 Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Wiceprzewodniczący zamknął ją i poddał pod 

głosowanie wniosek w sprawie wycofania projektu uchwały z porządku obrad.  

 Rada Miejska głosami: za – 16, przeciw – 0, wstrz. – 0 wycofała z porządku obrad 

punkt 7h) podjęcie uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

zabudowanej  położonej w Janowie Karwickim, stanowiącej własność Gminy Opoczno (dz. 

882 z budynkiem mieszkalnym i budynkami gospodarczymi). 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  

i) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentu miasta Opoczna, miedzy ulicami: Partyzantów, 

Graniczną, Jana Pawła II i Świętego Maksymiliana Marii Kolbe, 

Justyna Małachowska – Dyrektor Wydz. Rozwoju Miasta – przedstawiła projekt uchwały. 

 Wiceprzewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku głosów zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 Rada Miejska głosami: za – 10, przeciw - 0, wstrz. – 2, podjęła uchwałę                                         

Nr LXX/811/2024 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu miasta Opoczna, miedzy ulicami: 

Partyzantów, Graniczną, Jana Pawła II i Świętego Maksymiliana Marii Kolbe. 

Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  

j) zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych z mieszkańcami Gminy 

Opoczno,  

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały.  

 Wiceprzewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku głosów zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały. 
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 Rada Miejska głosami: za – 12, przeciw - 0, wstrz. – 0, podjęła uchwałę                                         

Nr LXX/812/2024 w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych 

z mieszkańcami Gminy Opoczno. 

Uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  

k) przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Opoczno na rok 2024.  

Beata Wiktorowicz – Dyrektor Wydz. Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej- przedstawiła 

projekt uchwały. 

Wiceprzewodniczący otworzył dyskusję.  

W dyskusji głos zabrali: radna Magdalena Belica, radna Alicja Szczepaniak, radny Andrzej 

Pacan, radny Tomasz Kopera, radny Andrzej Rożenek, Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

Zbigniew Sobczyk, Dyr. Wydz. GKiM Beata Wiktorowicz.  

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Wiceprzewodniczący zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały.  

Rada Miejska głosami: za – 10, przeciw - 0, wstrz. – 1, podjęła uchwałę                                         

Nr LXX/813/2024 w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych 

z mieszkańcami Gminy Opoczno. 

Uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  

Wszystkie głosowania imienne stanowią załącznik nr 15 do protokołu. 

Wszystkie projekty uchwał stanowią załącznik nr 16 do protokołu. 

Ad. pkt. 8  

Roczne sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny oraz 

potrzeby związane z realizacją zadań.  

Rada Miejska zapoznała się z materiałem przygotowanym przez Miejsko – Gminny 

Ośrodek Pomocy Społecznej w Opocznie. 

Informacja stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Rada Miejska przyjęła informację do wiadomości.  

Ad. pkt. 9 
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Realizacja Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2023. 

 

Elżbieta Matyśkiewicz – Dyrektor Wydz. Zdrowia i Spraw Społecznych – przedstawiła 

informację, która stanowi załącznik nr 18 do protokołu.  

Wiceprzewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku głosów zamknął ją i przeszedł do 

realizacji kolejnego punktu porządku obrad.  

Rada Miejska przyjęła informację do wiadomości.  

Ad. pkt. 10 

Sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi 

za 2023r. 

 

Elżbieta Matyśkiewicz – Dyrektor Wydz. Zdrowia i Spraw Społecznych – przedstawiła 

informację, która stanowi załącznik nr 18 do protokołu.  

Wiceprzewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku głosów zamknął ją i przeszedł do 

realizacji kolejnego punktu porządku obrad.  

Rada Miejska przyjęła informację do wiadomości.  

Ad. pkt. 11 

Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu kultury fizycznej i sportu za 2023r. 

Katarzyna Niewadzi – Dyrektor Wydz. Sportu i Rekreacji – przedstawiła informację, która 

stanowi załącznik nr 19 do protokołu.  

Wiceprzewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji głos zabrali: radny Jakub Biernacki, radny Jan Zięba, radny Mieczysław 

Wojciechowski, Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Zbigniew Sobczyk, Dyr. Wydz. SiR 

Katarzyna Niewadzi.  

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Wiceprzewodniczący zamknął ją i przeszedł do 

realizacji kolejnego punktu porządku obrad.  

Rada Miejska przyjęła informację do wiadomości.  

Ad. pkt. 12 

Zamknięcie obrad.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Opocznie Zbigniew Sobczyk podziękował 

obecnym za udział i zamknął LXX sesję Rady Miejskiej VIII kadencji wypowiadając stosowną 

formułę: „Zamykam siedemdziesiątą sesję Rady Miejskiej w Opocznie”. 

 

Godz. rozpoczęcia sesji 9.00, godz. zamknięcia sesji 16.15 
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Protokół wyłożony do wglądu od dnia 10 kwietnia 2024r. 

Sesje i Komisje Rady Miejskiej są transmitowane on – line na kanale YouTube gminy Opoczno. 

Nagrania dostępne są na stronie internetowej www.opoczno.esesja.pl 

        Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

                       Zbigniew Sobczyk 

 

Protokołowała: 

A. Firmowska 

Referent w Biurze Rady Miejskiej. 


